
Protokól Nr 111/2010

z obrad III Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 13 grudnia 2010 r. w sali konferencyjnej

Ad. l.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel o godz. 11: 15 otworzyla III Sesje Rady Gminy Ksawerów i

powitala wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzila, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji

uczestniczy 14 radnych ijest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Adam Topolski,

- Sekretarz - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Soltysi Gminy Ksawerów,

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - poprosila na naniesienie zmian do proponowanego

porzadku obrad - wprowadzenie pkt 7.12. zmiana porozumienia komunalnego w sprawie

komunikacji tramwajowej Lódz- Pabianice.

Skarbnik Robert Zwierzynski - zaproponowal przeniesieni pkt. 5 Informacja Wójta do pkt. 9

Wolne wnioski i sprawy rózne, ze wzgledu najego chwilowa nieobecnosc.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - w glosowaniu za przyjeciem proponowanego porzadku

obrad - glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie odnotowano.

Porzadek obrad na III Sesii Rady Gminy Ksawerów w dniu 13 grudnia 2010 r.:

1. Otwarcie obrad III Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. Informacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady.

7. Podjecie uchwal:

7.1. w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego

7.2. w sprawie powolania stalych Komisji Rady i okreslenia ich skladu osobo~ego

7.3. w sprawie zatwierdzenia Przewodniczacych Stalych Komisji Rady Gminy

Ksawerów



7.4. w sprawie wskazania Wiceprzewodniczacego Rady do podpisywania polecenia

wyjazdu sluzbowego Przewodniczacemu Rady

7.5. w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Ksawerów

7.6. w sprawie oplaty od posiadania psów

7.7. w sprawie oplaty targowej, zarzadzenia jej poboru w drodze inkasa oraz zwolnien z

tej platy na terenie gminy Ksawerów

7.8. w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz

okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso

7.9. zmieniajaca uchwale w sprawie poboru podatku od nieruchomosci rolnego

lesnego w drodze inkasa oraz okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso

7.10. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Szkoly

Podstawowej w Woli Zaradzynskiej

7.11. w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Gimnazjum w

Ksawerowie

7.12. zmiana porozumienia komunalnego w sprawie komunikacji tramwajowej Lódz-

Pabianice

8. Zatwierdzenie protokolu:

- z LXXII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 9 listopada 2010 r.

- z I Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 2 grudnia 2010 r.

- z II Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 6 grudnia 2010 r.

9. Wolne wnioski i sprawy rózne.

10. Zamkniecie obrad III Sesji Rady Gminy.

Ad.3.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Agnieszki Buczek oraz

radnego Macieja Barto sa, które wyrazily zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w

przedstawionym skladzie glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Ad. 6.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel:

Przewodniczaca przypomniala o koniecznosci zlozenia oswiadczenia maj atkowego do

konca grudnia 2010 r. na dzien 02.12.2010 r. - data slubowania;

Przewodniczaca poprosila o zlozenie jednego zdjecia legitymacyjnego, niezbednego do

legitymacji radnego;



Ad.7.1.

Sekretarz Rafal Tustanowski - powiedzial, ze p. Adam Topolski przyjmujac mandat Wójta Gminy

- automatycznie utracil mandat radnego. Podjeta uchwala musi zostac przeslana do Komisarza

Wyborczego w Lodzi oraz do Wojewody Lódzkiego, w zwiazku z koniecznoscia zorganizowania

wyborów uzupelniajacych do Rady Gminy Ksawerów.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/3/2010 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/3/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/3/2010 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie stwierdzenia wygasniecia mandatu radnego - glosowalo 14 radnych,

glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.2.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - poprosila o zglaszanie sie kandydatów chetnych do pracy

w poszczególnych stalych Komisjach:

- Komisja Samorzadowo- Spoleczna

- Komisja Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa

- Komisja Rewizyjna

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel przypomniala o koniecznosci uczestniczenia radnego w

przynajmniej w jednej z komisji.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - powiedzial, ze przez okres dwóch ostatnich kadencji

Komisja Rewizyjna pracowala w skladzie 4 czlonków, ze wzgledu na powage oraz specyfike

dzialania tej komisj i.

W sklad Komisji Samorzadowo- Spolecznej wybrani zostali nastepujacy czlonkowie:

1. Buczek Agnieszka

2. Jedrzejczyk Arkadiusz

3. Nowak Szczepan

4. Osinski Tomasz



5. Salamon Wojciech

6. Szczepanska Bogumila

7. Swiatkawska Urszula

W sklad Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wybrani zostali nastepujacy
czlonkowie:

l. Bartos Maciej

2.

Buczek Agnieszka

3.

Grala Tadeusz

4.

Nowak Szczepan

5.

Osinski Tomasz

6.

Salamon Wojciech

7.

Szczepanska Bogumila

8.

Szczesniak- Rydz Anna

9.

Wójcik Lukasz

W sklad Komisji Rewizyjnej wybrani zostali nastepujacy czlonkowie:

l. Jedrzej czyk Arkadiusz

2. Malag Dorota

3. Osinski Tomasz

4. Wójcik Lukasz

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/4/20l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie powolania stalych Komisji i okreslenia ich skladu osobowego.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/4/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

powolania stalych Komisji i okreslenia ich skladu osobowego.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/4/20l0 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie powolania stalych Komisji i okreslenia ich skladu osobowego 

glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel oglosila 10 minutowa przerwe, celem wybrania

przedstawiciela na Przewodniczacego w poszczególnych stalych komisjach.



Ad.7.3.

Przewodniczacym Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa wybrany zostal radny

Nowak Szczepan.

Przewodniczacym Komisji Samorzadowo- Spolecznej wybrany zostal radny Salarnon Wojciech.

Przewodniczacym Komisji Rewizyjnej wybrany zostal radny Wójcik Lukasz.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/5/201O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zatwierdzenia Przewodniczacych Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/5/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zatwierdzenia Przewodniczacych Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/5/2010 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie zatwierdzenia Przewodniczacych Stalych Komisji Rady Gminy

Ksawerów - glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.4.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/6/20 10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wskazania Wiceprzewodniczacego Rady do podpisywania polecenia wyjazdu

sluzbowego Przewodniczacego Rady.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/6/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

wskazania Wiceprzewodniczacego Rady do podpisywania polecenia wyjazdu sluzbowego

Przewodniczacego Rady.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/6/2010 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie wskazania Wiceprzewodniczacego Rady do podpisywania polecenia

wyjazdu sluzbowego Przewodniczacego Rady - glosowalo 14 radnych, glosów wstrzymujacych i

przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad 7.5.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - powiedziala, ze uchwale w sprawie wynagrodzenia Wójta

Gminy podejmuja wylacznie radni. W zwiazku z tym Przewodniczaca poprosila pozostalych

uczestników posiedzenia o chwilowe opuszczenie sali konferencyjnej.



Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - zaproponowala, aby wynagrodzenie obecnego Wójta

Gminy bylo takie samo jak wynagrodzenie dotychczasowego Wójta Gminy Ksawerów Marii

Kopczewskiej, tj.

zasadnicze wynagrodzenie 5 300 zl;

dodatek funkcyjny 1 700 zl;

dodatek specjalny w wysokosci 40% sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku

funkcyjnego;

Przewodniczaca Rady poprosila o zabranie glosu w dyskusji.

Skarbnik Robert Zwierzynski - powiedzial, iz widelki wynagrodzenia zasadniczego ksztaltuja

sie na podstawie Rozporzadzenia Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników

samorzadowych z dnia 18 marca 2009 r. - przedzial 4 200 zl - 5 900 zl; dodatek funkcyjny max.

1 900 zl; dodatek specjalny jest obowiazkowy - przedzial 20 % - 40 %;

Wedlug przedstawionej propozycji przez Przewodniczaca Rady kwota brutto wynagrodzenia Wójta

wynosila bedzie 9 800 zl. Do tej sumy zalezy doliczyc dodatek stazowy - uzalezniony od

przepracowanych lat pracy (. nie wliczane zostaja lata pracy zwiazane z praca we wlasnym

przedsiebiorstwie );

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala czy uchwala o której mowa w §2 projektu uchwaly

Nr III/7/2010 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Ksawerów - jest to ostatnia uchwala

regulujaca wynagrodzenie Wójta Gminy, odnoszaca sie do kwot wspomnianych przed chwila?

Skarbnik Robert Zwierzynski - odpowiedzial, ze jest to ostatnia uchwala regulujaca

wynagrodzenie Wójta Gminy.

Radna Urszula Swiatkowska - powiedziala, ze w obecnej kadencji 2010-2014 pracuje 5 radnych

z poprzedniej kadencji. Radni Ci pamietaja, ze zwiekszane zostalo wynagrodzenie Wójta Gminy w

zwiazku z osiagnieciami jakie wywalczyla poprzednia Pani Wójt Maria Kopczewska. Wysokie

wynagrodzenie bylo dla Pani Wójt Marii Kopczewskiej forma uznania dla pracy na rzecz rozwoju

Gminy Ksawerów.

Radna Urszula Swiatkowska - zaproponowala, aby obnizyc wysokosc dodatku specjalnego, celem

pózniejszego docenienia pracy oraz wysilku nowo-wybranego Wójta Gminy. Wedlug propozycji

podanej przez Przewodniczaca Rady - dodatek specjalny jest juz w wysokosci maksymalnej.

Radny Tadeusz Grala - powiedzial, ze Pani Wójt Maria Kopczewska posiadala wynagrodzenie

zasadnicze 5 300 zl, które bylo wynikiem jest 14-letniej pracy. Radny powiedzial, ze zwyczajowo

w zakladzie pracy, zaden nowo-przyjety pracownik, dyrektor, kierownik nie otrzymuje od razu

górnego pulapu wynagrodzenia. W kazdej chwili wynagrodzenia mozna bedzie podniesc do góry.

Radny Szczepan Nowak - powiedzial, ze Pani Wójt obejmujac urzad Wójta po p. Janczaku nie

miala obnizonego wynagrodzenia.



Radny Tadeusz Grala - wówczas byly inne stawki.

Radny Szczepan Nowak - powiedzial, ze wysokosc wynagrodzenia nie zostala zmniejszona.

Radna Urszula Swiatkowska - powiedziala, ze w momencie kiedy pracownik zasluzy nalezy mu

przyznac podwyzke.

Radny Tomasz Osinski - powiedzial, aby przyznac zaproponowana kwote wynagrodzenia, a w

momencie nie wywiazania sie z obowiazków wynagrodzenie obnizyc.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zaproponowala, aby wynagrodzenie zasadnicze pozostawic na

tym poziomie, natomiast zastanowic sie nad obnizeniem zaproponowanej maksymalnej wysokosci

dodatku specjalnego. Pulap startu nowo- wybranego Wójta Gminy powinien byc porównywalny do

pulapu z jakiego startowala Pani Wójt Maria Kopczewska.

Radna Urszula Swiatkowska - zaproponowala, aby wynagrodzenie zasadnicze pozostawic 5 300

zl, dodatek funkcyjny 1 700 zl, natomiast dodatek specjalny obnizyc do 30%.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - uznala, ze radna Urszula Swiatkowska podala druga

propozycj e· Przewodniczaca powiedziala, ze pozostalo jeszcze 1 210 zl róznicy do stawek

maksymalnych.

Skarbnik Robert Zwierzynski - powiedzial, ze nalezy pamietac, iz Wójtowi nie przysluguja

nagrody - np. "Trzynastki".

Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o zaopiniowanie pierwszej propozycji:

zasadnicze wynagrodzenie 5 300 zl;

dodatek funkcyjny 1 700 zl;

dodatek specjalny w wysokosci 40 % sumy wynagrodzenia zasadniczego

funkcyjnego;

Za pozytywna opinia propozycji glosowalo 9 radnych, glosów przeciw - 4,

wstrzymujacych - 1.

dodatku

glosów

Przewodniczaca Komisji postawila wniosek o zaopiniowanie drugiej propozycji:

zasadnicze wynagrodzenie 5 300 zl;

dodatek funkcyjny 1 700 zl;

dodatek specjalny w wysokosci 30 % sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku

funkcyjnego;

Za pozytywna opinia propozycji glosowalo 5 radnych, glosów przeciw - 8, glosów

wstrzymujacych - 1.



Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/7/20l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/7 /2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

wynagrodzenia Wójta Gminy Ksawerów.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/7/20l0 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Ksawerów - glosowalo 9 radnych,

glosów wstrzymuj acych - 1, glosów prze ciw - 4.

Ad.7.6.

Skarbnik Robert Zwierzynski - do 2008 r. uchwala ta funkcjonowala jako podatek, wówczas na

mieszkanców zostal nalozony obowiazek uiszczania oplaty. W tej chwili jest to dobrowolna oplata.

W roku ubieglym oplata za psa wynosila 50 zl, która pobierali inkasenci, otrzymujac prowizje w

wysokosci 4 %. Górna granica wysokosci rocznej oplaty nie moze przekroczyc kwoty 110,66 zl.

Oplata nie dotyczy posiadania jednego psa, celem pilnowania obejscia budynków mieszkalnych.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zaproponowala pozostawienie poprzednich stawek.

Skarbnik Robert Zwierzynski - w kompetencjach Rady jest wybór inkasentów. Do tej pory

funkcje inkasentów pelnili soltysi poszczególnych solectw. W wyniku wyborów soltys Ksawerów

Poludnie Bogumila Szczepanska zostala takze radna Rady Gminy Ksawerów. W zaistnialej sytuacji

soltys Bogumila Szczepanska zlozyla rezygnacje z pelnienia funkcji inkasenta. Zaproponowano

kandydature Wieslawa Szczepanskiego.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/8/20l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie oplaty od posiadania psów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/8/20 10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

oplaty od posiadania psów.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/8/20l0 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie oplaty od posiadania psów - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw

nie stwierdzono, glosów wstrzymujacych - 2.

Ad. 7.7.

Skarbnik Robert Zwierzynski - projekt uchwaly dotyczy okreslenia stawki oplaty targowej od

sprzedazy dokonywanej na targowiskach:



na terenie ogrodzonego targowiska polozonego przy ul. Szkolnej 14 ( od l m.kw. zajetej

powierzchni - oplata za m.kw. oznacza oplate za kazdy rozpoczety m.kw. powierzchni );

w pozostalych miejscach;

Oplata targowa pobierana jest codziennie ( od poniedzialku do niedzieli ). Inkasent zobowiazany

jest wplacic do kasy Urzedu Gminy Ksawerów najpózniej w terminie do piatego dnia nastepnego

tygodnia ( piatek ).

Nie podjecie uchwaly w sprawie oplaty targowej, zarzadzenia jej poboru w drodze inkasa oraz

zwolnien z tej oplaty na terenie gminy Ksawerów - zwiazane jest z dyscyplina finansów

publicznych.

Skarbnik Robert Zwierzynski - poprosil o wskazanie nowego inkasenta pobierajacego oplate,

która dotychczas powierzono p. Henrykowi Sulikowskiemu ( poprzedni sohys Nowa Gadka ).

Wiceprzewodniczacy rady Piotr Kuznicki - zaproponowal pozostawienie stawek, uchwalonych

przez poprzednia Rade Gminy Ksawerów.

Wskazano nowego inkasenta - p. Wieslaw Szczepanski.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/9/20 10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie oplaty targowej, zarzadzenia jej poboru w drodze inkasa oraz zwolnieI1 z tej

oplaty na terenie gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/9120l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

oplaty targowej, zarzadzenia jej poboru w drodze inkasa oraz zwolnien z tej oplaty na terenie

gminy Ksawerów.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/9/20l0 Rady

Gminy Ksawerów w oplaty targowej, zarzadzenia jej poboru w drodze inkasa oraz zwolnien z tej

oplaty na terenie gminy Ksawerów - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw nie stwierdzono,

glosów wstrzymujacych - 1.

Ad. 7.8.

Pobór podatku w poszczególnych solectwach przez inkasentów danego solectwa:

Solectwo Ksawerów Wschód - 55 % nalezytej kwoty;

- Solectwo Ksawerów Pólnoc - 55 % nalezytej kwoty; .

- Solectwo Ksawerów Poludnie - 43 % nalezytej kwoty;

- Solectwo Ksawerów Zachód - 22 % nalezytej kwoty;

- Solectwo Nowa Gadka - 21 % nalezytej kwoty;

- Solectwo Wola Zaradzynska - 78 % nalezytej kwoty;



Skarbnik Robert Zwierzynski - powiedzial, ze w budzecie zabezpieczone sa wynagrodzenia wg

poprzednich stawek. W polowie roku mozna bedzie zmienic faktyczne wynagrodzenia.

Soltys Janusz Bartold - powiedzial, ze róznice w zebranej kwocie sa spowodowane faktem, iz

wiele wplat dokonywanych jest przez internet.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/l 0/20 10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz

okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III1l0/20l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz okreslenia inkasentów i

wynagrodzenia za inkaso.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr IIIIl 0/20 10 Rady

Gminy Ksawerów w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa

oraz okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw nie

stwierdzono, glosów wstrzymujacych - 1.

Ad. 7.9.

Skarbnik Robert Zwierzynski - w nawiazaniu do poprzedniej uchwaly przekazal informacje, iz

wyznaczona osoba na te ostatnie dwa tygodnie 2010 roku przejmie obowiazki inkasenta na terenie

Ksawerów- Poludnie.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/ll/20l0 Rady Gminy

Ksawerów zmieniajaca uchwale w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w

drodze inkasa oraz okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/ll/20l0 Rady Gminy Ksawerów zmieniajaca

uchwale w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz

okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/ll/20l0 Rady

Gminy Ksawerów zmieniajaca uchwale w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i

lesnego w drodze inkasa oraz okreslenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso - glosowalo 14

radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, iz uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



Ad. 7.9.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy wyrazenia zgody na

przekazanie srodka trwalego dla Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej, o lacznej wartosci

280 695,20 zl

- przebudowa czesci pomieszczen w budynku Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej ( ze

zmiana sposobu uzytkowania na przedszkole );

siec kanalizacji sanitarnej z przykanalikami do Szkoly Podstawowej w Woli

Zaradzynskiej ( ul. Hubala)

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/12/20l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Szkoly Podstawowej

w Woli Zaradzynskiej.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III112/20l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/l 2/20 1O Rady

Gminy Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Szkoly

Podstawowej w Woli Zaradzynskiej - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, iz uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad. 7.9.

Skarbnik Robert Zwierzynski - przedmiotowy projekt uchwaly dotyczy wyrazenia zgody na

przekazanie srodka trwalego dla Gimnazjum w Woli Zaradzynskiej, o lacznej wartosci 7 000,00 zl

zabudowa wnek w hali sportowej;

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel odczytala projekt uchwaly nr III/13/20l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Gimnazjum w

Ksawerowie.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczaca Rady Maria

Wróbel postawila wniosek o podjecie uchwaly nr III/l 3/20 10 Rady Gminy Ksawerów w spraWie

wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Gimnazjum w Ksawerowie.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, ze za podjeciem uchwaly Nr III/l 3/201 O Rady

Gminy Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody na przekazanie srodka trwalego dla Gimnazjum w

Ksawerowie - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel stwierdzila, iz uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



Przewodniczaca Rady Maria Wróbel- poprosila o zniesienie z porzadku obrad pkt. 7.12.

Ad. 8

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel zapytala czy sa uwagi do protokolu:

- z LXXII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 9 listopada 2010 r.

- I Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 2 grudnia 2010 r.?

- II Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 6 grudnia 2010 r.?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczaca Rady Maria Wróbel postawila wniosek

o zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LXXII Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 9 listopada

2010 r. - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z I Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 2 grudnia 2010 1'. 

glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z II Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia

6 grudnia 2010 r. - glosowalo 14 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Komisja Uchwal i Wniosków na III Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 13 grudnia 2010 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów nie zanotowala zadnego wniosku.

Ad. 9.

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel - poinformowala radnych o planowanej Sesji Rady Gminy

Ksawerów w okresie pomiedzy Swietami a Nowym Rokiem.

Wójt Gminy Adam Topolski - powital wszystkich obecnych na III Sesji Rady Gminy Ksawerów.

Wójt Gminy powiedzial, ze dolozy wszelkich staran na rzecz rozwoju Gminy Ksawerów. Wójt

Gminy powiedzial, ze liczy na wspólprace z Rada Gmina Ksawerów.

W pierwszym tygodniu odbyly sie juz pierwsze spotkania z mieszkancami, dyskutowano na temat

oswietlenia oraz odsniezania. Podpisano umowe na dodatkowe odsniezanie z p. Bogdanem

Lizakiem z Pabianic.

W dniu dzisiejszym odbylo sie w Lodzi spotkanie na temat kursowania linii tramwajowej po

terenie Gminy Ksawerów. Niestety nie udalo sie zalatwic sprawy. Przekazano nam jedynie

proponowany rozklad kursowania tramwaju nr 41. Od poniedzialku do piatku czestotliwosc

kursowania tramwaju zostala zwiekszona, natomiast kursowanie tramwaju w niedziele pozostaje



bez zmian. Sobota pozostala w zasadzie bez zmian. Dnia 20 grudnia 2010 r. zostanie podana

stawka wozokilometra. Wedlug podanych informacji ma nastapic wzrost kosztów.

Soltys Janusz Bartold - poprosil o przeprowadzenie wizji lokalnej wzdluz torowiska. Stan

torowiska po którym porusza sie tramwaj jest w okropnym stanie, szczególnie pomiedzy

Widzewem, a Kon- Wit'em.

Soltys Urszula Górczynska - poprosila o zajecie sie sprawa odsniezania na ul. Nowotki. Chodniki

sa zasypane.

Sekretarz Rafal Tustanowski - powiedzial, ze odpowiednie pismo zostanie wystosowane w tej

sprawIe.

Radna Bogumila Szczepanska - zapytala jak mozna wplynac na odsniezanie chodnika ul.

Lódzkiej?

Sekretarz Rafal Tustanowski - mozna miec jedynie roszczenia do odpowiednich organizatorów

Sieradz - ul. Lódzka

Piotrków - ul. mjr Hubala;

Ad. lO

Przewodniczaca Rady Maria Wróbel o godz. 14:15 zamknela obrady III Sesji Rady Gminy

Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

]larta~wSka

Zalaczniki:

- Lista obecnosci.

- Lista soltysów.

- Projekty uchwal na III Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom III Sesji

Rady Gminy Ksawerów

przewodniczyl
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